
 

 

Protokół z I części LVIII posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta Świnoujście, które odbyło się w dniu 16 listopada 2023 roku. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz  

1. Pan Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta. 

2. Pan Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

3. Pani Joanna Dąbrowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

4. Pan Maciej Nowicki – Kierownik Biura Prawnego. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

I część posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 16 listopada 2023 roku o godzinie 800  

po stwierdzeniu kworum otworzyła i poprowadziła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Aneta Zdybel.  

Zawiadomienie wraz porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

Za głosowało 4 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołów z LV i LVI posiedzeń komisji. 

Za głosowało 4 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Protokoły zostały przyjęte. 

 

Ad. pkt 2 – Praca nad rozpatrzeniem skargi przesłanej za pośrednictwem Wojewody 

Zachodniopomorskiego pismem z dnia 2 października 2023 r. 

Ad. pkt 3 – Praca nad rozpatrzeniem skarg o jednakowej treści dotyczących miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego jednostki obszarowej III obręb 10 (rejon ul. Krzywa). 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel  przedstawiła informacje dotyczące 

skarg o jednakowej treści (załącznik nr 3 do protokołu). Poinformowała o piśmie Prezydenta Miasta  

z dnia 15 listopada 2023 r. znak: BRM.1511.52.2023 dotyczące stanowiska do przedmiotowych skarg 

(załącznik nr 4 do protokołu). Przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (załącznik  

nr 5 do protokołu). 

Kolejno oddała głos Prezydentowi Miasta Panu Januszowi Żmurkiewiczowi, który przedstawił 

korespondencję miasta z Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie dotyczącą 

przedmiotowych skarg (załącznik nr 6 do protokołu). 

Dyskusja, w której głos zabrali: 

radna Aneta Zdybel – przewodnicząca komisji, 

Pan Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

Pan Maciej Nowicki – Kierownik Biura Prawnego, 

Pani Joanna Dąbrowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki i Architektury, 

radna Joanna Agatowska – członek komisji, 

radna Agnieszka Rachtan – członek komisji, 

radny Leszek Waga – członek komisji. 

W wyniku dyskusji, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel zarządziła 

przerwę w posiedzeniu komisji od dnia 16 listopada 2023 roku. od godz. 850.  

Nagranie z przebiegu I części posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Aneta Zdybel 
Protokołowała: Emilia Solka 


